
                                     
 
                                                     P R O C E S    V E R B A L
  
        Încheiat astăzi 17 iulie   2021 cu ocazia ședinței  ordinare   a Consiliului local Fârdea la care
participă  un  nr.de  10  consilieri,  doamna  primar  Murari  Maria  Rovena  Violeta,  domnul
viceprimar Filip Sorin,  Amăriucă-Neamțu Doina  -  secretar, , delegații sătești Vasiloni Petrică
Nicolae și Gherga Dimitrie
       Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
       Domnul consilier Obeada Marius  Ionel   este  ales președinte de sedință 
       Se trece la începerea ședinței  și domnul consilier Obeada Marius  Ionel prezintă ordinea de
zi a sedinței  cu urmatoarele puncte 

1. Proiect de hotarire privind modificarea graficului de colectare si a tarifului aferent pentru
colectarea  gunoiului  menajer  de  catre  SC PEJ  COMPANY,  în  perioada  15.07.2021-
01.10.2021  

2. Proiect de hotarire privind mandatarea  unui consilier local din cadrul consiliului local,
care sa  faca  parte din Rețeaua europeană a consilierilor regionali și locali, în calitate de
”consilier responsabil cu afacerile UE”

3.  Diverse
          Se supune la vot ordinea de zi  și se aprobâ în unanimitate.
          Se trece la punctul unu al ordinii de zi privind aprobarea modificarea graficului de
colectare si a tarifului aferent pentru  colectarea gunoiului menajer de catre SC PEJ COMPANY,
în perioada 15.07.2021-01.10.2021  
              Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de secretar
general din  cadrul  primariei  Fardea si le expune domnilor consilieri problemele discutate cu cei de
la PEJ si cu nemultumirile oamenilor carora nu le-a fost ridicat gunoiul intrucât  sa umplut masina de
gunoi,fiind o foarte mare cantitate adunată la două săptămâni.
              Sunt  discuții  intre domnii consilieri pe marginea acestui fapt si ca firma nu mai colecteaza
daca nu este selectat corespunzator și oamenii de la Dragsinești au rămas cu tomberonul neridicat . 
               Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A, B si C   fiind avizat
”FAVORABIL”.
            Nu  mai sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă cu 10 voturi ”pentru” si un vot ”impotriva” domnul consilier Petrescu Laurențiu
Neluțu .   
           Se trece la punctul doi al ordinii de zi privind mandatarea  unui consilier local din cadrul
consiliului local, care sa  faca  parte din Rețeaua europeană a consilierilor regionali și locali, în
calitate de ”consilier responsabil cu afacerile UE” 
             Doamna primar dă citire raportului de specialitate întocmit pentru acest punct de
secretarul  general   din  cadrul   primariei   Fardea  și  adresa  Consiliului  Judetean  Timis  privind
mandatarea  unui consilier local din cadrul consiliului local, care sa  faca  parte din Rețeaua
europeană a consilierilor regionali și locali, în calitate de ”consilier responsabil cu afacerile UE”
            Se propune de doamna primar domnul consilier Petrescu Laurentiu Neluțu și de domnul
consilier Obeadă Marius Ionel  domnul consilier Lupulescu Samuel. 
          Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisiile de specialitate A, B și C  și a fost avizat
« FAVORABIL » 
          Se supune la vot de către președintele de ședință și se aprobă cu 6 voturi ”pentru” și 5 voturi
”împotrivă”  domnul  consilier  Petrescu  Laurențiu  Neluțu  .Au  votat  împotrivă  domnii  consilieri
Obeada Marius Ionel,Lupulescu Samuel,Juratoni Radu Vasile,Păun Vasiloni Alin si Neamțu Daniel
Ionel  



            Se trece la punctul Diverse si domnul consilier Petrescu Ioan le spune domnilor consilieri ca a
discutat   cu domnul Negrea Ioan fostul profesor de la Scoala Gladna Romana care lucreaza la
Monografia Scolii din Fardea, cel care a facut și Monografia  Scolii din Gladna Romana  fiind
sustinut financiar de fost Consiliu Local și care acum va solicita din nou Consiliului Local un asprijin
financiar in valoare de aproximativ 6000 sau 7000 lei.
             Domnul consilier Lupulescu Samuel propune 10 000 lei  sunt de acord totii consilierii
urmînd a se face proiect de hotarâre  într-o altă ședință.
              Sunt aduse la cunoștință  Consiliului Local si doamnei primar informarile domnilor Streianu
Claudius,Izgherian Mircea si Marinescu Ionel cu doleanțele cetatenilor prezentate la intîlnirile lor cu
cetățenii(anexa la dosar)    
              Epuizându-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă

            

                 Presedinte de ședință                                                                                    Secretar


